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1) Terugblik	vanuit	bestuur		
	
Zoals	je	in	dit	jaarverslag	kunt	lezen,	was	2017	een	goed	jaar	met	mooie	initiatieven.	Eind	van	het	
jaar	hadden	we	600	leden,	een	stijging	van	5%	ten	opzichte	van	2016.	Hiervan	zijn	meer	als	100	
leden,	vrouw.	
In	de	algemene	ledenvergadering	op	23	maart	2017	zijn	Frans	van	Rijn	benoemd	tot	voorzitter	als	
opvolger	van	Willem	Haasnoot	en	is	Patricia	van	Velsen	benoemd	tot	secretaris	als	opvolger	van	
Daniëlle	Lovink.	Het	bestuur	bestaat	verder	uit	Dick	Tensen	(penningmeester)	en	Jaap	Weeder.	Er	is	
één	vacature.	In	2017	hebben	we	7	keer	vergaderd	(vanaf	april).	Er	zijn	in	deze	periode	34	besluiten	
genomen	en	78	actiepunten	benoemd.	Enkele	belangrijke	besluiten	zijn:	

a. Aanscherpen	van	het	alcoholbeleid	
b. Uitbesteden	van	de	inning	contributies	
c. Overleg	met	de	gemeente	over	het	beheer	en	inrichting	van	het	parcours	
d. Aanstellen	van	de	jubileumcommissie	i.v.m.	100	jarig	bestaan		in	2019	
e. Aangaan	van	de	samenwerking	met	Fietsmaatjes	
f. Opstart	van	de	Ladies	als	nieuwe	commissie.	

Er	is	vanaf	april	2017	2x	vergaderd	met	het	bestuur	en	de	coördinatoren.	Dit	ziet	het	bestuur	als	de	
belangrijkste	overleggen	binnen	Swift.	Voor	2018	zijn	reeds	3	van	dergelijke	overleggen	gepland.		
	
Geprobeerd	is	een	pr/communicatie	commissie	neer	te	zetten.	Dat	is	nog	niet	gelukt.	We	blijven	dit	
in	2018	proberen.	Bij	de	invulling	van	de	vacature	in	het	bestuur	zou	een	pr/communicatie	interesse	
mooi	zijn.	



	
	
	
	
	
	

2) Joop	Zoetemelk	Classic	(11e	editie)	
	
Datum:	zaterdag	18	maart	2017	
	
Aantal	deelnemers:	5300	waaronder	Joop	zelf	met	zijn	familie	en	Hennie	Kuiper	(die	toevallig	een	
paar	dagen	voor	de	Classic	contact	zocht	met	Joop).	Ook	deden	er	40	jeugdleden	mee.	
Routes:	150,	100,	75	en	50	km.	De	route	van	25	km	is	alleen	afgelegd	door	een	aantal	rolstoelbikers.	
	
Evaluatie:	
Meer	dan	100	vrijwilligers	maakten	van	de	elfde	editie	weer	een	groot	succes.	
Net	als	de	vorige	vier	jaren		is	een	vergunning	verleend	door	de	gemeente	Leiden.	Politie,	brandweer,	
GHOR	en	het	regionale	openbaar	vervoer	bedrijf	waren	daar	bij	betrokken.		Bij	13	gemeenten	en	drie	
provincies	is	de	tocht	gemeld,	hetgeen	resulteerde	in	evenzovele	‘verklaringen	van	geen	bezwaar’.	
Er	deed	zich	slechts	één	ongeluk	voor,	waar	een	ambulance	voor	nodig	was.	
	
Evenals	tijdens	eerdere	edities	was	deelname	alleen	mogelijk	bij	digitale	voorinschrijving.	
Het	‘weggevertje’	was	in	2017	een	kleurige	fietsbel	met	logo.	
	
Het	streven	van	de	organisatie	om	het	feest	na	afloop	van	het	rijden	naar	de	grote	tent	te	
verplaatsen	is	goed	gelukt.	Een	verloting	waarbij	Joop	naast	de	vaste	‘quizmaster’	optrad	droeg	daar	
zeker	aan	bij.	
	
Speciale	dank	was	er	voor	de	parkeerregelaars,	die	een	essentiële	taak	vervulden	en	na	elven		de	
tocht	konden	rijden.		Evenveel	waardering	was	er	voor	alle	andere	vrijwilligers:	de	uitdelers,	de	
mensen	achter	de	bar,	degenen	die	hielpen	bij	de	inschrijving,	de	uitpijlers	van	de	routes,	de	
onvolprezen	krachten	die	het	terrein	en	de	tent	gereed	maakten,	degenen	die	de	borden	ophaalden,	
de	opruimers,	alle	stuurgroepsleden		én	alle	anderen	die	op	welke	manier	dan	ook	bijdroegen	aan	
een	succesvol	visitekaartje	van	Swift.	
	
	

3) Swift	Toercommissie	
	
De	activiteiten	van	de	toerafdeling	van	LRTV	Swift	worden	georganiseerd	onder	regie	van	de	
Toercommissie.	In	2017	vergaderde	de	Toercommissie	2	keer.	Leden	van	de	Toercommissie	
vertegenwoordigden	Swift	2	maal	bij	de	regiovergaderingen	van	de	NTFU.	De	samenstelling	van	de	
Toercommissie	bleef	gelijk.	
1.	Zondag-	en	zaterdagritten	De	zaterdagochtend	ritten	hebben	in	voor-	en	najaar	te	kampen	gehad	
met	slecht	weer.	Van	de	9	ritten	moest	er	1	worden	afgelast.	In	totaal	reden	er	176	deelnemers	mee.	
16	daarvan	waren	betalende	toerrijders.	De	inkomsten	bedroegen	€	32,-.	Het	maximale	aantal	
deelnemers	per	rit	was	30;	het	minimum	aantal	staat	op	9.	Op	de	zondagen	startten	3	groepen	in	elk	
een	ander	tempo	voor		een	rit	van	60-80	km.	Er	is	aanwas	uit	de	JZC	en	de	Start2bike.	Het	maximale	
aantal	deelnemers	per	zondag	was	71;	het	minimale	20.		Er	reden	1699	Swift	leden	mee.	Speedtoer	is	
met	wekelijks	twee	groepen	uitgegroeid	tot	een	vaste	waarde	van	Swift	op	de	zondagochtend.	Het	
seizoenseinde	werd	op	fietsers	waardige	wijze	afgesloten	met	een	lunch.	Het	aantal	betalende	(niet)	
leden	was	153,	wat	€	306,-	aan	inkomsten	opleverde.	



2.	Dinsdagochtend	Krasse	Knarren	en	recreanten	Op	de	dinsdagen	stonden	49	tochten	op	de	agenda,	
waarvan	er	7	werden	afgelast	vanwege	het	slechte	weer.	Hoewel	er	formeel	een	winterstop	is,	reden	
de	liefhebbers	het	hele	jaar	door.	Er	meldden	zich	257	betalende	deelnemers	op	de	
dinsdagochtenden,	wat	€	514,-	in	het	laatje	bracht.		
Elly	van	Goozen	leidde	wekelijks	de	recreantengroep	met	Harrie	Tuinhof.		Jeanne	Spruit	was	reserve	
voorrijder	en	kwam	gedurende	het	seizoen	diverse	keren	in	actie.	In	de	winter	is	zij	samen	met	Elly		
vaste	voorrijder.	Het	aantal	deelnemers	ligt	tussen	de	20	en	de	30;	zelfs	in	het	winterseizoen	werd	
het	aantal	van	20	fietsers	een	aantal		keren	overschreden.	Traditiegetrouw	werd	het	seizoen	
afgesloten	met	pannenkoeken.	Vrijwel	iedere	dinsdag	was	Jan	Boom	aanwezig	voor	het	bijhouden	
van	inschrijvingen	en	het	innen	van	de	€	2	van	de	niet-Swift	leden.	De	Krasse	Knarren	worden	steeds	
krasser;	het	toerpeloton	op	de	dinsdagmorgen	vergrijst.	Per	keer	gaan	er	10-15	rijders	van	start.	Ton	
v.d.	Kaay	was	meestal	onze	gastheer	in	het	clubhuis	en	verzorgde	de	koffie.	Hanny	Oortwijn	en	
Harrie	Tuinhof	vertegenwoordigden	de	recreanten	in	de	Toercommissie	van	Swift.	De	
recreantengroep	moest	tot	haar	leedwezen	afscheid	nemen	van	Jan	Pool.	Hij	overleed	op	16	mei	
2017.	Jan	richtte	de	groep	op	in	2004	en	bleef	tot	het	laatst	actief	betrokken	bij	'zijn'	groep.	
3.	Woensdagavondgroep	De	trainingsgroep	rijdt	in	de	periode	april	t/m	september	een	vast	rondje	
van	60	km.	met	10	-	15	deelnemers	per	keer.	De	gemiddelde	snelheid	is	35	km	p.u.	De	groep	onder	
leiding	Henk	Kern	voorzag	in	een	behoefte.		
4.	Donderdag	tochten	Vanaf	februari	t/m	oktober	zijn	21	van	de	23	tochten	op	de	donderdag	
verreden.	Twee	zijn	er	uitgevallen	door	het	slechte	weer.	De	afstanden	varieerden	tussen	de	80	en	
155	km.		In	totaal	hebben	er	333	deelnemers	meegereden,	wat	neerkomt	op	een	gemiddelde	van	16	
deelnemers	per	tocht.	
5.	Joop	Zoetemelk	Classic	De	JZC	werd	voor	de	elfde		keer	georganiseerd	met	groot	succes.	De	
stuurgroep	onder	voorzitterschap	van	Anton	Dalhuijsen	zorgde	voor	de	organisatie.		De	JZC	viel	
daardoor	buiten	het	bereik	van	de	Toercommissie.	Leo	van	Leeuwen	had	namens	de	Toercommissie	
zitting	in	de	stuurgroep.	
6.	Wintertraining	op	de	weg	De	wintertraining	is	afgelopen	winter	elke	week	doorgegaan,	met	in	
totaal	zestien	ritten	op	zaterdagmiddag	waaraan	gemiddeld	10	tot	15	deelnemers	meededen.	Deze	
training	culmineert	in	februari	met	de	vier	Haarlemmermeertrainingen	van	90	km.	op	zondag.	
7.	Alpentocht			De	fietsreis	van	Speedtoer	naar	de	Franse	Alpen	in	de	derde	week	van	juni	2017	was	
een	groot	succes.	Tien	man	logeerden	in	fietshotel	Au	Bon	Accueil	in	Vénosc.	Elke	dag	bedwongen	zij		
een	paar	beroemde	Alpenreuzen.		
8.	Start2bike.	Een	NTFU	cursus	waarin	beginnende	wielrenners	en	mountainbikers	bij	verschillende	
NTFU	verenigingen	de	technieken	van	het	mountainbiken	of	wielrennen	worden	bijgebracht.	Ook	
Swift	was	één	van	de	70	startlocaties.	Vanaf	25	maart	vond	de	voorjaarstraining	plaats	op	4	
zaterdagen.	De	cursus	racefietsen	is	met	groot	succes	gegeven	door	Michiel	Apon	en	Gwen	van	der	
Ven	aan	een	groep	van	19	cursisten.	Dit	waren	hoofdzakelijk	vrouwen,	die	ook	na	afloop	van	de	
cursus		met	elkaar	zijn	blijven	fietsen	bij	Swift.	De	cursus	op	de	MTB	in	oktober	is	eveneens	heel	goed	
bevallen.	Deze	werd	gegeven	door	Hans	Neuteboom	op	de	Bult	en	hieraan	deden	maar	liefst	22	
deelnemers	mee.	Deelnemers	zijn	enthousiast.	Sommigen	van	hen	kwamen	al	voor	de	tweede	of	
derde	keer!			Een	goede	promotie	voor	Swift.	Met	de	Bult	beschikt	Swift	over	een	goed	oefenterrein.		
9.	Swift	ladies	Swift-ladies	is	een	mooi	initiatief,	komend	uit	de	doelgroep	zelf.	Vanuit	de	
Toercommissie	zoeken	we	zeker	samenwerking.	Contacten	zijn	inmiddels	gelegd	met	de	
organisatoren	Gwen	en	Patricia.	
10.	En	verder	nog	De	toerinfo	op		de	website	wordt	regelmatig	aangepast.	Toertochten	en	
evenementen	De	activiteiten	van	de	toerafdeling	van	LRTV	Swift	worden	georganiseerd	onder	regie	
van	de	Toercommissie.	In	2017	vergaderde	de	Toercommissie	2	keer.	Leden	van	de	Toercommissie	
vertegenwoordigden	Swift	2	maal	bij	de	regiovergaderingen	van	de	NTFU.	De	samenstelling	van	de	
Toercommissie	bleef	gelijk.	
	



4) Kledingcommissie	
	
In	het	jaarverslag	van	de	kledingcommissie	gaat	het	vooral	over	het	nieuwe	tenue.	Daarnaast	over	de	
uitbreiding	van	assortiment,	de	verkoop	,	onze	gift	aan	Norbert	van	der	Straaten	en	de	samenstelling	
van	de	commissie.		
	
Het	nieuwe	tenue	
De	kledingcommissie	heeft	met	succes	een	nieuw	tenue	voor	Swift	ontwikkeld.	In	samenwerking	met	
het	bestuur	en	de	ontwerper	van	Bioracer	is	het	nieuwe	tenue	stap	voor	stap	ontwikkeld.	We	hadden	
twijfel	over	het	wel	of	niet	ontwikkelen	van	een	damestenue.	Daar	is	uiteindelijk	wel	voor	gekozen	
omdat	er	steeds	meer	vrouwen	lid	worden	van	Swift.	Het	onderscheid	tussen	het	vrouwen		en	
mannen	tenue	is	subtiel	zodat	er	op	het	eerste	gezicht	één	clubshirt	is.	Er	zijn	tekeningen	gemaakt	
van	een	shirt	met	een	donkerdere	kleur	blauw	maar	die	bevielen	toch	niet.	De	kleuren	blauw	van	het	
nieuwe	shirt	zijn	gelijk	aan	die	van	het	vorige	ontwerp.	De	Rabobank	heeft	inspraak	gekregen	over	de	
afmetingen	en	de	plek	op	het	shirt	van	het	logo.	Ook	het	goede	doel	‘Fietsmaatjes’	en	de	firma	
Neuteboom	zijn	hierin	gekend.		
De	reacties	op	het	nieuwe	tenue	zijn	voor	het	overgrote	deel	positief	te	noemen.	Het	was	ook	fijn	om	
bij	bestellingen	te	lezen	dat	een	aantal	leden	expliciet	heeft	bedankt	voor	het	mooi	ontwerp.	
Assortiment	en	maatwerk	
In	ons	assortiment	zijn	er	artikelen	bijgekomen	en	vervangen.	Vervangen	zijn	het	shirt	lange	mouwen	
en	het	transotex	jack.	De	vervangende	kledingstukken	hebben	een	iets	strakkere	pasvorm	en	zijn	
gemaakt	van	een	rekbaardere	stof.		Nieuw	is	het	roadracepak.	Dit	is	een	soort	snelpak	met	zakken	op	
de	rug.	Ook	nieuw	is	het	profcombi-jack.	Dit	is	een	jack	voor	herfst	en	winters	gebruik.	Dit	is	mogelijk	
door	de	windstopper	aan	de	voorkant	van	het	jack.	Het	jack	is	verder	zeer	ademend	op	de	rug	en	de	
mouwen.		
	

5) Rencommissie		
	
Wedstrijdaanbod	
De	rencommissie	van	Swift	organiseert	en	coördineert	tal	van	activiteiten	voor	(aspirant-)	
wielrenners	van	(binnen	en	buiten)	onze	vereniging	en	in	het	begin	van	het	jaar	2017	is	dat	altijd	de	
nog	lopende	Swabo-cross	die	afwisselend	bij	Avanti,	De	Bollenstreek	en	bij	Swift	wordt	verreden.	
Over	13	wedstrijden	waar	in	totaal	zo’n	100	renners	aan	deelnamen,	zijn	de	winnaars:	Jan	
Hoogendoorn	(senioren);	Hans	van	Eijk	(veteranen);	Elian	Lagendijk	(nieuwelingen/dames).	
	
Februari	is	de	tijd	voor	de	jaarlijkse	ritten	rond	de	Haarlemmermeer.	Ook	dit	jaar	veel	deelnemers.	
	
In	maart,	ook	al	een	traditie,	is	het	dan	weer	tijd	voor	de	traditionele	Rijn-Bollenstreek-competitie	
die	voor	12,	19	en	26	maart	op	de	wielerkalender	stond.	De	laatste	wedstrijd	werd	op	ons	parcours	
verreden	en	in	totaal	namen	er	zo’n	120	renners	aan	de	wedstrijden	deel.	Winnaars:	Jurrien	Bakker	
(A-cat);	Dirk-Jan	van	Reek	(B-cat)	en	Tristan	van	den	Berg	(C-cat).		
	
Met	de	start	van	de	zomertijd	kan	op	de	dinsdagavonden	de	“Swift/Neuteboom	Bike	Totaal	
dinsdagavondcompetitie”	beginnen.	Het	startschot	is	op	28	maart	en	na	24	wedstrijden	was	de	
laatste	wedstrijd	op	5	september.	Winnaars:	Jorick	Heijn	(A-cat)	en	Joris	Zandbergen	(B-cat).	Deze	
competitie	blijft	een	succesnummer	op	De	Bult	alhoewel	het	aantal	deelnemers	terug	liep	van	230	
naar	ca.	190.		
	
Paaszondag	viel	dit	jaar	op	16	april	en	dat	is	al	jaren	de	Swift-dag	voor	het	houden	van	de	
clubkampioenschappen	op	de	weg.	Ruim	40	renners	streden	in	niet	zo’n	mooi	weer	om	de	



ereplaatsen	en	na	afloop	werden	als	clubkampioenen	gehuldigd:	Hanneke	de	Goeje,	Jan	Wicher	
Sieders,	Jan	de	Graaff,	Johannes	Lachi,	Wilbert	Heijn	en	Bastijn	Boele.	
De	Swaboladies	hebben	een	topjaar	gehad	in	2017	met	veel	prijzen	en	overwinningen.	Lorena	
Wiebes	werd	Europees	kampioen	op	de	weg	bij	de	junioren.																																																						
Ook	bij	het	baanwielrennen	doet	Swaboladies	het	goed.	Bij	de	zesdaagse	afgelopen	week	werd	Tessa	
Dijksman	7e	in	de	puntenkoers.	
	
	
	

6) Jeugdwielrennen	
	

	
	
Op	18	maart	werd	de	Joop	Zoetemelk	Classic	georganiseerd.	Waar	ik	vorig	jaar	schreef	dat	er	steeds	
meer	jeugdleden	aan	mee	doen,	bleek	wel	aan	het	aantal	aanmeldingen.	Totaal	deden	er	40	
jeugdleden	met	ouders	aan	mee.		
Ook	dit	jaar	weer	de	klassieke	foto	met	Joop	Zoetemelk.	Alleen	stond	er	nu	nog	een	groot	oud-
wielrenner	bij	en	dat	was	Hennie	Kuiper.		

	
Dit	seizoen	hebben	we	met	veel	nieuwe	en	jonge	renners	deelgenomen	aan	wedstrijden	in	de	buurt	
en	door	het	hele	land!		
Zoals	altijd	begint	het	seizoen	in	maart	met	de	SWABO	wedstrijden	en	wordt	gevolgd	door	de	MWW	
of	de	KNWU	kwalificatiewedstrijden	voor	het	NK.		

Het	NK	was	op	3	juni	in	Amersfoort,	daar	mochten	8	Swifters	starten.	De	organiserende	vereniging	
had	een	een	zeer	zwaar	rondje	bedacht	met	een	lange	klim	en	finisch	bovenop	de	Amersfoortse	
Berg.	Dat	het	zwaar	was	bleek	wel	doordat	er	renners/rensters	die	normaal	voorin	meedoen	nu	zelfs	



uit	het	peloton	moesten	lossen.	Iedereen	deed	zijn	best	om	een	zo	mooi	mogelijke	uitslag	te	rijden.	
Dit	resulteerde	in	weer	een	paar	top	tien	plaatsen.	Ook	hadden	sommige	pech	door	een	
schakelprobleem	bergop	of	doordat	ze	in	de	drukte	niet	op	een	goede	positie	kwamen	waardoor	een	
goede	uitslag	niet	meer	mogelijk	was.	Maar	alles	bij	elkaar	heeft	iedereen	goed	zijn	best	gedaan	en	
Swift	laten	zien	op	NK.	
Bij	de	MWW	wedstrijden	hebben	de	Swifters	zich	veelvuldig	vooraan	laten	zien	en	dicteerden	zij	
sommige	wedstrijden.	Meerdere	rijders	zijn	zelfs	gepromoveerd	naar	een	hogere	caterogie	en	zullen	
het	waarschijnlijk	volgend	jaar	gaan	proberen	bij	de	wedstrijden	met	een	licentie.	
	

	
Podium	MWW	wedstrijd	Cat.	5	Arckel.	
Het	waren	weer	veel	mooie	en	spannende	wedstrijden	vol	dynamiek	en	drama,	maar	ook	vol	euforie	
en	verrassingen.	Kortom	we	hebben	genoten	van	onze	Swift	jeugd	in	alle	categorieën	en	op	alle	
niveaus.	
Voor	de	kinderen	die	elke	week	trouw	de	trainingen	bezoeken,	maar	nog	geen	wedstrijden	rijden,	
zijn	de	Swabo	en	MWW	wedstrijden	ideaal	om	aan	mee	te	doen.	De	wedstrijden	zijn	dicht	bij	huis	en	
misschien	schuilt	er	wel	een	Tom	Dumoulin	of	een	Chantal	Blaak	in	deze	renners/rensters.	
Op	donderdag	27	september	was	de	laatste	training	van	het	jaar.	Hier	wilden	wij	samen	met	de	
kinderen	een	feestje	van	maken,	want	wij	kunnen	weer	terug	kijken	op	een	mooi	seizoen.		
Er	was	gevraagd	of	iedereen	wat	lekkers	mee	wilden	nemen,	hier	was	goed	gehoor	aan	geven.	Voor	
de	training	werd	er	steeds	meer	lekkers	op	de	bar	neer	gezet	en	die	stond	dan	ook	helemaal	vol.	
Maar	voordat	we	hier	aan	zouden	beginnen,	moest	er	toch	nog	één	keer	getraind	worden.	Hier	
hebben	we	een	leuke	gezellige	training	van	gemaakt	en	op	het	eind	afscheid	genomen	van	de	
jongens	Cat.	7	die	naar	de	nieuwelingen	gaan.	Maar	ook	hebben	we	Ton	Droog	bedankt	voor	de	
afgelopen	jaren	die	hij	heeft	geholpen	bij	de	trainingen	maar	ook	zijn	vrouw	Yvonne	die	hielp	bij	de	
kleding-	en	jeugdcommissie.	Nu	zijn	zoon	door	gaat	naar	de	nieuwelingen	gaat	hij	hier	mee	stoppen.	
Maar	hij	heeft	gezegd	dat	hij	nog	bij	de	jeugdwedstrijden	als	speaker	wil	komen	optreden.	Bij	het	
afscheid	hadden	alle	jeugdleden	zich	opgesteld	voor	de	kombocht	waar	de	de	jongens	van	Cat.	7	en	
Ton	tussendoor	fietsten.	Het	was	een	mooi	gezicht	om	zoveel	jeugdleden	te	zien	die	zo	afscheid	
namen	van	de	jongens.	



	 	
Maar	toen	was	het	ook	wel	tijd	om	naar	binnen	te	gaan	om	van	al	het	lekkers	te	gaan	proeven.		Dit	
mocht	na	mijn	bedankje	aan	alle	jeugdleden	voor	hun	enthousiasme	op	de	trainingen	maar	ook	in	de	
wedstrijden.		
Bij	de	laatste	training	heb	ik	nog	wat	doelstellingen	van	de	renners	verteld	die	zij	in	het	begin	van	het	
seizoen	hadden	opgeschreven:	
	

	 	
Het	is	dan	heel	leuk	om	te	merken	dat	
veel	van	die	doelstellingen	gehaald	zijn!	Ook	voor	Swift	reden	om	trots	te	zijn	op	deze	renners	en	
rensters.	Maar	ook	op	alle	ouders	en	grootouders	die	hielpen	bij	de	wedstrijdorganisatie	en	de	
verloting.	Maar	ook	voor	het	halen	en	brengen	naar	de	wedstrijden	en	trainingen	of	het	helpen	om	
de	fiets	op	orde	te	houden.	
Naast	de	vele	wedstrijden	zijn	we	ook	op	kamp	geweest.	Bij	de	jeugdronde	was	er	een	verloting	en	
konden	de	toeschouwers	wat	lekkers	kopen	wat	door	de	kinderen	en	ouders	gebakken	was.	Hierbij	
was	door	de	vrijwillegers	best	veel	opgehaald	waardoor	er	besloten	was	dat	we	dit	jaar	ook	maar	
weer	op	kamp	moesten	gaan	op	23	juni	met	30	kinderen	en	6	begeleiders	in	Vierhouten.		
Dit	jaar	werd	er	voor	het	eerst	een	klassement	opgesteld	voor	een	Zuidhollandskampioenschap.	Na	
het	NK	werden	de	renners	uitgedaagd	om	vooral	wedstrijden	te	rijden	in	ons	eigen	district.	Men	kon	
zowel	individueel	als	voor	de	vereniging	punten	verdienen	en	hierbij	is	Swift	5e	geworden.	
Naast	al	deze	activiteiten	zijn	er	ook	nog	clubkampioenschappen	geweest.	Gewoon	op	het	parcours	
van	Swift	met	Pasen	en	het	tijdrijden	in	september.		
Op	1	oktober	deden	er	veel	jeugdleden	mee	met	de	Taptoe	in	Leiden.	De	groep	lijkt	elk	jaar	steeds	
groter	worden.	Voordat	we	naar	de	start	zouden	gaan,	hebben	we	eerst	in	de	kantine	patat	en	
frikandellen	van	Riet	gegeten.	Veel	fietsen	waren	versierd	met	lichtjes,	op	sommige	fietsen	zaten	
complete	kerstboomverlichtingen.	Vorig	jaar	hadden	we	namens	Swift	zelfs	de	3e	Joppenszprijs	
gewonnen	daardoor	mochten	wij	als	derde	vereniging	starten.	Iedereen	had	goed	zijn	best	gedaan	
want	ook	dit	jaar	heeft	Swift	de	derde	prijs	gewonnen.	Dit	heeft	niet	alleen	de	jeugd	voor	elkaar	
gekregen,	ook	het	aangepast	wielrennen	en	de	overige	leden	dee	meededen.	

	
• Minimaal	een	keer	podium	halen	
• In	het	peloton		mee	kunnen	rijden	
• De	wedstrijd	uitrijden	
• Mee	kunnen	sprinten	om	de	winst	
• Lekker	trainen	en	beter	worden	
• Tijdrit	winnen	van	Tom	Dumoulin	

	



	
Dan	rest	mij	nu	nog	iedereen	te	bedanken	die	op	welke	mannier	dan	ook	heeft	bijgedrage	aan	het	
jeugdseizoen	2017.	
	
Voor	meer	persoonlijke	verslagen	en	uitgebreidere	informatie	over	onze	activiteiten	hebben	we	een	
jeugdpagina	op	Facebook.	Op	de	verenigingswebsite	staat	algemene	informatie	onder	het	kopje	
Jeugdwielrennen.	
	

7) Swift	Ladies	
	
Ons	doel	is		wielrennen	toegankelijk,	laagdrempelig	en	gezellig		maken	voor	dames.	Wij	willen	hier	
zowel	leden	als	niet	leden	mee	bereiken.		Wij	begonnen	in	mei	met	de	Swift	Ladies	Ride.	Met	meer	
dan	50	dames	hebben	we	een	heerlijke	tocht	gereden	met	als	afsluiting	zelfgebakken	taart	en	cake.	
Het	was	onze	eerste	Ladies	activiteit	en	dat	gaf	een	enorme	boost		om	meer	te	gaan	doen.		Hierna	
hebben	we	de	eerste	zondag	van	de	maand	de	‘Ladies	Sunday’	geïntroduceerd	waarbij	Swift	Ladies	
op	de	club	de	dames	‘opvingen’	en	ze	hielpen	bij	het	maken	van	de	keuze	welke	groep	ze	wilde	
fietsen.		In	september	heeft	Paul	Zwanenburg	een	training	verzorgd	op	het	parcours.		De	vele	
enthousiaste	reacties		hebben	ons	gemotiveerd		nog	meer	fietsactiviteiten	te	bedenken	en	na	te	
denken	hoe	we	dit	voor	2018	gaan	invullen.	We	zijn	inmiddels	een	echte	commissie	geworden.	
binnen	Swift	met	een	eigen	emailadres.	Ook	hebben	we	een	facebookgroep	en	een	WhatsApp	groep	
en	in	december	een	eigen	plek	gekregen	op	de	website	van	Swift.	Kortom	2017	was	een	mooi	jaar	en	
wat	een	leuke	bijkomstigheid	is	dat	er	in	2017,	23	nieuwe	damesleden	erbij	zijn	gekomen	waardoor	
het	totaal	aan	dames	(de	jeugd/jongeren	hebben	we	hier	buitengelaten)		op	1	januari	2018	op	71	
stond!	
	

8) Nieuwelingen	en	Junioren		
	
Het	wegseizoen	werd	gestart	in	februari	met	een	gezamenlijke	baantraining	op	het	Velodrome	in	
Amsterdam-Sloten.	Daar	kwamen	sponsoren,	renners	en	trainers	samen	en	kon,	onder	het	genot	van	
door	de	ouders	gebakken	appeltaart,	vooruitgeblikt	worden	naar	het	nieuwe	seizoen.		



	
In	maart	zijn	de	nieuwelingen	en	Junioren	voor	het	eerst	op	trainingskamp	geweest	in	de	Vlaamse	
Ardennen.	Met	ritjes	vanuit	groepsverblijf	het	Bosgat	in	Schorisse	werden	de	nodige	trainingsritten	
gemaakt	in	het	gebied	van	de	Ronde	van	Vlaanderen.	En	is	een	stevige	basis	gelegd	voor	het	seizoen!	
Verder	stonden	er	in	maart	al	de	nodige	wedstrijden	en	ritten	op	het	programma.	Bijvoorbeeld	de	
eerste	wedstrijd	van	de	Klimmerstrofee	in	Woensdrecht	of	een	clubcompetitiewedstrijd	bij	een	van	
de	clubs	in	de	regio	of	de	De	Joop	Zoetemelk	Classic!	
Vanaf	april	tot	september	zijn	er	12	klassiekers	door	de	nieuwelingen	gereden.	
Een	mooie	ervaring	voor	de	1e	jaars	nieuweling	Loe	en	zijn	ervaren	2e	jaars	collega`s,	Thijn,	Seth	en	
Jan	Wicher.		Veel	mooie	wedstrijden	onder	verschillende	omstandigheden	door	het	hele	land.		
Dit	jaar	werd	er	ook	voor	het	eerst	een	meerdaagse	in	Rijswijk	georganiseerd	en	konden	onze	
jongens	starten	met	een	ploegentijdrit.	En	droegen	zij	een	prachtig	bij	passende	tijdrithelm.	

	
In	juni	werd	er	deelgenomen	aan	het	NK	in	Montferland.	Ook	daar	werd	er	krachtig	gepresteerd	door	
onze	renners.	Loe	met	een	verdienstelijke	22e	plek,	Tijn	55e	en	Jan	Wicher	66e.			Dat	was	een	mooie	
ervaring	op	het	pittige	NK	parcours.			
De	junioren(	Milan,	Bas,	Jan,	Peder)	reden	samen	ook	11	klassiekers	door	het	hele	land.	
Met	een	aantal	top	10	klasseringen	deed	Bas	weer	flink	van	zich	spreken.	Milan	werd	ook	weer	
steeds	sterker	gaande	het	jaar.	Helaas	had	hij	met	de	nodige	pech	en	lichamelijke	ongemakken	te	
maken.			
Naast	de	klassiekers	werd	er	ook	nog	in	2	internationale	wedstrijden	gestart.	We	hebben	dit	gedaan	
met	het	Districtteam	Zuidholland.	Het	ging	om	een	wedstrijd	in	Pommeroul,	België	op	1e	paasdag	en	
om	de	meerdaagse	van	Axel	in	mei.	Dit	waren	een	paar	reuze	mooie	wedstrijden	voor	de	jongens.		
En	we	hopen	ook	in	2018	hier	een	vervolg	aan	te	kunnen	geven.	Dit	vraagt	wel	de	nodige	support	
vanuit	de	verschillende	verenigingen	binnen	het	district	(met	junioren	renners	met	een	zekere	
potentie/	niveau	om	mee	te	kunnen	doen	aan	internationale	wedstrijden).		
Ook	de	Acht	van	Bladel	hebben	we	kunnen	rijden,	doordat	we	de	samenwerking	met	Avanti	aan	zijn	
gegaan.	De	eis	van	5	junioren	renners	voor	een	ploeg,	zat	er	voor	ons	beider	clubs	niet	in	maar	
samen	ging	dit	wel!	Prachtig	om	samen	met	de	andere	vereniging	een	goede	begeleiding	te	hebben	
kunnen	organiseren.		



Naast	al	deze	wedstrijden	werden	er	natuurlijk	ook	nog	de	nodige	Zomoco`s	gereden	en	criteria	met	
verschillende	mooie	resultaten.	(	Bas	won	in	Heerlen	de	Pijl	van	de	Heerlerheide)	De	niet	wedstrijd	
rijders	en	dames	nieuwelingen/	junioren		hebben	zich	beperkt	tot	het	rijden	van	Zomoco`s	in	de	
regio.	(Daan,	Neshant,	Julika,	Romy,	Laura	en	Annet)	
	
En	deden	Bas	en	Loe	ook	mee	aan	het	Euregioklassement	een	aantal	wedstrijden	over	glooiend/	
heuvelachtige	parcoursen	in	Belgisch	en	Nederlands	Limburg.		
	

9) Aangepast	wielrennen	
	
LTRV	Swift	is	een	vereniging	voor	iedereen	die	wil	fietsen	en	daar	is	ook	plaats	voor	
gehandicaptensport.	
2017	was	alweer	het	vierde	jaar	dat	er	bij	Swift	een	trainingsgroep	aangepast	wielrennen	is.	
	
De	commissie	aangepast	wielrennen	richt	zich	op	twee	verschillende	doelgroepen:	mensen	met	een	
lichamelijke	beperking	en	mensen	met	een	verstandelijke	beperking,	ongeacht	hun	leeftijd.	
	
Bij	de	training	is	uiteraard	bewegen	het	uitgangpunt,	maar	het	plezier	door	samen	te	trainen	en	het	
plezier	in	het	wielrennen	zelf	zijn	de	hoofddoelen.	De	training	is	gericht	op	het	verhogen	van	de	conditie	
en	het	verbeteren	van	wielrenvaardigheid,	zowel	individueel,	als	in	de	groep.	Wij	proberen	dus	het	
maximale	uit	de	deelnemers	te	halen.	Tijdens	de	training	konden	de	deelnemers	verschillende	
wielrenfietsen	of	tandem	uitproberen	en	kijken	wat	het	beste	past.	Ook	zijn	er	enkele	handbikes	ter	
beschikking.		
	
Training	
Vanaf	22	maart	tot	en	met	27	september	2017	hebben	wij	elke	woensdagavond	van	18:00	tot	19:00	
uur	training	aangepast	wielrennen	gegeven.		Belangstellenden	kunnen	drie	keer	vrijblijvend	
meetrainen	en	daarna	konden	deelnemers	lid	worden	van	de	vereniging.	In	2017	hebben	er	
meerdere	nieuwe	leden	zich	aangemeld	bij	trainingsgroep	aangepast	wielrennen.	Helaas	hebben	wij	
ook	afscheid	genomen	van	een	aantal	deelnemers	omdat	zij	voor	een	andere	sport,	of	activiteit	
hebben	gekozen	en	een	combinatie	niet	mogelijk	was.		
Daarnaast	waren	er	ook	een	aantal	leden	geblesseerd	en	waren	zij	niet	in	de	gelegenheid	om	te	
trainen.	Daarnaast	heeft	een	trainer	individueel	met	een	deelnemer	van	het	aangepast	wielrennen	
fietstochten	met	een	tandem	gemaakt.	Gemiddeld	hebben	wij	8	deelnemers	per	training	zowel	
jeugd,	nieuwelingen,	junioren,	als	senioren.	
	
Voorafgaand	aan	het	trainingsseizoen	hebben	we	in	maart	tweemaal	op	de	zaterdagmiddag	op	de	
baan	getraind	om	met	de	deelnemers	tijdens	de	Joop	Zoetemelkclassic	lekker	mee	te	kunnen	fietsen.	
	
Handbike	toertochten		
In	2017	was	er	de	mogelijkheid	om	wekelijks	op	woensdagavond	(19:00	tot	20:00	uur)	een	handbike	
toertocht	te	maken	onder	leiding	van	Hans	Schuurmans.	Daarbij	zijn	ook	deelnemers	met	een	
handbike	met	elektrische	ondersteuning	welkom.	Helaas	is	hier	geen	gebruik	van	gemaakt	en	hebben	
wij	de	handbikers	opgenomen	in	de	trainingsgroep	van	18:00	tot	19:00	uur.		
	
Eerste	deelname	aan	Clubkampioenschappen	Swift	
Zondag	16	april	2017	zijn	bij	LRTV	Swift	voor	de	tweede	keer	clubkampioenschappen	aangepast	
wielrennen	verreden	met	een	gedeelte	van	de	trainingsgroep	aangepast	wielrennen	
Onze	clubkampioenen	aangepast	wielrennen	zijn:	
Categorie	Jeugd:	Oscar	Rosser	Palmer		
Categorie	Nieuwelingen:	Jasper	Bouwmeester	



Categorie	Junioren:	Eveline	de	Goeje	
Categorie	Senioren:	Rick	Wanrooij	
	
Categorie	Handbiken		
Jeugd	(jongens):	Jona	Cortenraad	
Jeugd	(meisjes):	Ivana	van	Leyden	
Senioren:	Kjerke	de	Vries		
	
Categorie	Brusjes:	Isabella	van	Leyden		
	
Andere	activiteiten	
Samen	met	andere	leden	van	Swift	hebben	ook	deelnemers	van	het	aangepast	fietsen	deelgenomen	
aan	de	Joop	Zoetemelk	Classic	en	aan	de	taptoe	op	2	oktober	in	Leiden.		
	
Clinic	wielrennen	voor	speciaal	onderwijs	
In	2017	hebben	wij	een	clinic	wielrennen	georganiseerd	voor	het	speciaal	onderwijs	de	Thermiek	met	
50	deelnemers.	
	
Alle	deelnemers	willen	de	vrijwilligers	van	Swift,	ouders	en	andere	betrokkenden	bedanken	voor	alle	
inzet	bij	het	aangepast	wielrennen	van	LRTV	Swift	in	2017.	
	

10) Bouwcommissie	
	
In	2016	hebben	alle	4	de	leden	van	deze	commissie	serieuze	gezondheidsklachten	gehad,	
Mede	hierdoor	is	vertraging	opgelopen	in	het	uitvoeren	van	de	geplande	
werkzaamheden.	
	
In	2017	is	de	opdracht	gegeven	voor	het	vernieuwen	van	de	kasten	en	werkbladen	in	de	
keuken	en	achter	de	bar,	inclusief	nieuwe	koelingen	en	koelvitrines.	Deze	verandering	
staat	nu	gepland	om	na	de	JZC	op	17	maart	2018	op	te	starten.	De	te	verwachten	
uitvoeringstijd	zal	ca.	2	weken	in	beslag	nemen.	
	
Het	zijn	veranderingen	die	niet	veel	in	het	zicht	vanuit	het	clubhuis	te	zien	zijn,	maar	wel	
een	prettigere	en	efficiëntere	manier	van	werken	wordt	voor	de	mensen	die	de	
barwerkzaamheden	uitvoeren.	
	

11) Evenementencommissie	
	
Er	zijn	3	evenementen	geweest	die	de	commissie	heeft	georganiseerd	of	haar	bijdrage	aan	heeft	
geleverd.	Eind	mei	heeft	de	voorzitter	van	de	commissie	zijn	functie	neergelegd,	maar	heeft	zich	nog	
wel	bezig	gehouden	met	het	mede	organiseren	van	de	haringparty.	Vervolgens	hebben	de	overige	
leden	zich	nog	bezig	gehouden	met	het	organiseren	van	het	wielercafé,	gehouden	op	11	januari	
2018.	
Op	31	maart	is	een	lezing	gehouden	over	race	wielen	en	sportvoeding.	Daar	waren	ongeveer	25	
belangstellenden	.	Er	is	een	goed	gevoel/	minder	gevoel	over	een	wielrenspecifieke	lezing.		
Op	30	juni	is	een	haring	party	gehouden.	Deze	heeft	te	weinig	belangstelling	gekend	en	wordt	niet	
meer	gehouden.	
Het	wielercafé	zou	eind	november	2017	gehouden	worden.	Door	de	geplande	verbouwing	van	
keuken	en	bar	is	die	verplaatst	naar	11	januari	2018.	
Het	wielercafé	was	een	succes.	Na	overleg	is	deze	gecombineerd	met	de	nieuwjaar	receptie	van	
SWIFT.	Dit	is	de	reden	geweest	waarom	er	geen	entree	gevraagd	is.	Er	waren	130	gasten	aanwezig.	



Voor	een	wielercafé	en	ander	evenement	blijkt	er	een	maximum	capaciteit	te	zijn	van	ongeveer	130	
personen.	Vanwege	de	overweldigende	belangstelling	heeft	de	evenementen	commissie	mensen	de	
toegang	moeten	ontzeggen.	
	
Het	derde	evenement	was	de	Swift	ladies	ride	op	donderdagavond17	mei.	Daarna	is	de		
ladiescommissie	verder	gegaan	met	het	organiseren	van	activiteiten	voor	de	ladies	en	doet	de	
evenementencommissie	dit	niet	meer.	
	

12) Sponsorcommissie	
	
De	sponsormogelijkheden	zijn	in	2016	bediscussieerd	en	begin	2017	vastgesteld.	Er	is	een	
informatiemap	samengesteld	waarin	staat	wie	Swift	is,	wat	haar	doelen	zijn	en	waarom	we	sponsors	
nodig	hebben.	De	sponsormogelijkheden	zijn	hierin	uitgebreid	beschreven.	Voor	de	vormgeving	
zorgde	Hans	Ramb.	Ook	is	nagedacht	welke	propositie	sponsors	kunnen	krijgen	bij	het	clubhuis.		Dit	
denken	we	te	bereiken	door	niet	te	veel	reclame-uitingen	en	door	een	grote	mate	van	uniformiteit.		
De	commissie	heeft	een	longlist	opgesteld	van	mogelijke	sponsoren.	
Diverse	gesprekken	door	de	commissieleden	met	aspirant	sponsors	heeft	het	volgende	opgeleverd.	
Opvolger	van	hoofd/shirtsponsor	Nem,	is	Rabobank	Leiden	Katwijk.	Deze	naam	zie	je	in	2018	terug	
op	de	nieuwe	wielerkleding,	op	een	banier	op	het	clubhuis,		op	de	website,	digitale	solo	e.d.	
Als	subsponsor,	ook	wel	Tour	de	France	sponsor	genoemd,	hebben	we	een	overeenkomst	gesloten	
met	‘Neuteboom	Bike	Totaal’	en		‘van	Haasteren’.	Deze	namen	zie	je	vanaf	2018	terug	op	de	
banieren,	op	de	website,	digitale	solo	e.d.	Om	de	beurt	zie	je	reclame-uitingen	op	een	frame.		
Voorbereidingen	zijn	getroffen	voor	een	Giro	overeenkomst	met	Slagerij	Simon	van	Schaik,	
Adviesgroep	Combinet,	Verhagen	Leiden	en		Bike-in-Balance.	Deze	namen	ga	je	zien	op	banieren	op	
het	hek.	
De	commissie	heeft	meerdere	offertes	opgevraagd	voor	realiseren	reclamemateriaal.	“Kijk	op	
Media”	uit	Den	Haag	kwam	als	beste	uit	de	discussies.	Aan	deze	organisatie	is	dan	ook	een	opdracht	
verstrekt.	
De	commissie	bestond	begin	2017	uit:	Frans	van	Rijn,	voorzitter	sponsorcommissie,	Willem	
Haasnoot,	Sabine	Steinebach	en	Rob	Hogenelst.	Eind	2016	had	Christa	Caspers	afscheid	genomen	
vanwege	emigratie	naar	Italië.	Medio	2017	heeft	Willem	Haasnoot	afscheid	genomen	wegens	drukke	
werkzaamheden	en	is	de	commissie	versterkt	met	Inge	Daemen	en	Ruud	Dobbelaar.			
Het	vinden	van	sponsoren	kost	veel	tijd.	Vaak	zijn	meerdere	gesprekken	nodig.	Ook	hebben	wij	
geleerd	dat	aspirant-sponsoren	de	tijd	moeten	krijgen.	
	
	
	

13) Verslag	barcommissie	2017	
	
Het	jaar	2017	was	voor	de	barcommissie	een	uitdagend	jaar.	De	grote	vaste	groep	van	barvrijwilligers	
wordt	om	diverse	redenen	een	steeds	kleiner	groepje.	Hierdoor	wordt	het	steeds	lastig	om	te	zorgen	
voor	het	invullen	van	het	barrooster.	De	barcommissie	vraagt	dan	ook	aan	de	ALV	om,	als	leden,	met	
zijn	alle	te	zorgen	dat	ook	de	bar	kan	blijven	draaien	in	2018	
We	hebben	in	2017	en	besloten	om	te	stoppen	met	het	verhuren	aan	derden.	We	hadden	een	aantal	
groepen	die	1	of	2	keer	per	jaar	kwamen	vergaderen	of	een	ander	evenement	hielden	in	onze	
kantine.	Het	is	momenteel	niet	mogelijk	om	vrijwilligers	voor	de	bar	te	vinden	en	dus	hebben	we	hier	
een	streep	door	gezet.	
In	2017	is	wel	het	akkoord	gegeven	op	de	plannen	voor	een	nieuwe	bar.	Dat	betekent	dat	we	in	het	
tweede	kwartaal	van	2018	ook	daadwerkelijk	zullen	gaan	starten	met	de	verbouwing.		



Kortom	2017	was	een	spannend	jaar	met	een	aantal	zeer	geslaagde	evenementen.	De	bar	bemensing	
was	soms	een	uitdaging	maar	met	een	hoop	inzet	van	zeer	veel	verschillende	leden	en	ouders	en	de	
kleine	vaste	kern	hebben	we	toch	weer	alles	kunnen	draaien.	
	
	
	


